
 

bestyrelsesmøde 
Tirsdag 16.01.2024 kl. 17.00 

Deltagere: 

Bente  

Mette 

Kim 

 

Dagsorden: 

• Godkendelse af dagsorden   

• Opfølgningspunkter fra seneste bestyrelsesmøde(orientering/beslutning):  

a. Gå tur i området -se længere nede 

 

Bestyrelsen: 

• Siden vores sidste bestyrelsesmøde har Lars og Elsebeth valgt at de ikke længere 

ønsker at sidde i bestyrelsen. I henhold til vores vedtægter skal vi derfor besætte den 

ene plads med vores suppleant, og beslutte hvad vi gør med den øvrige. Her mener vi 

at den resterende bestyrelse godt kan klare opgaven, indtil der er generalforsamling. 

 

Vedtægter: § 15 Ved vakance besættes pladsen midlertidig med suppleanten for den resterende 

del af året. Ved flere vakancer besætter bestyrelsen midlertidig pladserne for den resterende del af 

året. På den efterfølgende generalforsamling besættes pladsen/pladserne endeligt for den 

resterende periode. 

 

Generalforsamling 2024: 

• Ny dato næste år 27.04.24 – Overlade hallen er booket. 

o Dagsorden udsendes snarest. 

 

 

 

 

 

 



Veje/stier/grønne områder: 

• Veje og stier skrabes når der er behov. I løbet af vinteren er der kommet huller i 

grusvejene flere steder. Der ligger bunker med grus ved molokkerne på Agathesvej og 

Margrethesvej, som alle er velkomne til at bruge til at fylde i huller. 

• Petanque bane – Kan vi få lavet en petanque bane mere? – vi følger op på punkter 

efter general forsamlingen  

• Ny Trappe Birgittesvej/Agathesvej – Der arbejdes videre på at trappen kan udføres i år. 

• Aktivitetspladsen – Der arbejdes på følgende opgaver 

o Vi vil gerne lave flise underlag under bænke/borde 

o Junglesti til Legepladsen 

• Retningspile til stier – Der skal monteres nye retningspile på pæle til vandrestierne, da 

de gamle er ved at gå til, de forventes at skulle monteres når det bliver bedre vejr. 

• Reflekser på pæle ved bump skiftes, stand på pæle tjekkes de skiftes evt.  

• Hvordan får vi folk til at klippe udhængende grene af deres træer?, Mariesvej er særlig 

slem. Vi laver et ”skal vi klippe vore udhængsgrene sammen” arrangement - lørdag 23 

marts – Der sendes indbydelse ud på facebook og hjemmeside 

 

Affaldssortering/mollokker: 

• Nyt fra forsyningen? Himmerlands kommune har netop meddelt os at Kyst direktoratet 

endelig har afgjort, at der kan etableres en affaldsø ved toiletbygningen ved p-pladsen i 

Trend. 

Hjemmeside/facebook: 

• Der er kommet billeder med vandsport og små film på hjemme siden 

 

Arrangementer: 

• Skal vi klippe vore udhængsgrene sammen” - lørdag 23 marts 

• Generalforsamling 27.04.24 

• Ren strand dato i Maj/juni? 

• Sommerfest med gril på boldbanen Lørdag15/6 – Der sendes en indbydelse ud. 

• Sct. Hans søndag 23 juni 

 

• Evt.  

• Hjertestarteren skal flyttes – Der arbejdes på at flytte den op til molokkerne på 

Margrethesvej. 

• Gundhildsvej skal inddrages i trend sommerhusforening når der er bygget 13 

sommerhuse. Sommerhusforeningen har købt matrikel med veje for 0 kr af Kristian 

Haldrup. 

 


